
                                                                                                                        
Protokoll från                                                                                                     
Kosternämndens möte nr 86 den 13 december 2012 i KSK

Närvarande: Clas Johansson ordförande, Ima Andersson, Pia Gran, Helena von 
Bothmer, Lars-Ove Loo, Lars Flodin, Göran Lyth, Göran Larsson

Formalia
Ordförande hälsade samtliga välkomna. Lars-Ove Loo valdes till att föra 
protokoll, Ima Andersson till justeringsman.

Genomgång av föregående minnesanteckningar 85
Tog upp frågan om att återuppliva de gamla infrastrukturdelar av de tidigare 
förslagen runt linfärjan, både kapacitet och kvalitet. Stryker frågan om vägarna 
från Kosternämnden eftersom Samhällsföreningen håller i frågan. 
Kosternämnden håller i ”Kosteröarnas handelshamnar” till frågan överlämnas 
till någon annan grupp. Ett antal andra ”glömda” frågor diskuterades om väcka 
till liv.

Ärenden där nämnden är delaktig:
a. Bostadsprojektet
Lars Flodin hjälper till med stiftandet av bostadsstiftelsen. Vattenfrågan, det 
finns nu ett avtal mellan kommunen och naturvårdsverket om 15 milj kr.

b. Kosterhavsdelegationen
Göran Larsson redogjorde för mötet på Resö 16/11. Budget och 
verksamhetsplan gicks igenom. Ursholmen frågan lyfts till nästa möte.

c. Skolans framtid
Föräldrarna arbetar aktivt för att få en ny lärare till skola på Koster. Annons och 
hemsida fixad. Arbetet fortsätter och Kosternämnden stöder det fortsatta arbetet.

Besök från Älvdalens utvecklingsgrupp nu på söndag 16/12 Kl. ??
Göran Larsson och Göran Lyth möter upp på söndag för info och rundvandring. 

Kosteröarnas Handelshamnar
Tar upp fråga på nästa Ö-råd.

Övriga frågor
Vi behöver lösa Kosterbåtkommunikationerna bättre när det gäller samordning 
med kommunikationerna till Göteborg.
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Kaj Axelsson har hoppat av och Håkan Eriksson står på tur att hoppa in. Om 
Håkan säger nej så står Lasse Linusson på tur. Göran Larsson kontaktar parterna.

Nästa möte
Ordföranden kallar till nästa möte 

Lars-Ove Loo                               Ima Andersson          Clas Johansson
Vid protokollet                             justeringsman                   ordförande                            
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